

吉隆坡 / 新加坡 (飞往) 北京

机上用餐

欢迎您于第一旅游畅游【北京】。抵达后,由情切导游迎接,接送前往酒店。

北京通明湖智选假日酒店或同级4*

北京

早餐,午餐,晚餐

酒店早餐后,开始您在古都北京的游览。

游览:天安门广场,外观国家大剧院,王府井大街-和平菓局

【紫禁城-故宫】凝聚600年的建筑之美,這座雄偉的建築為清朝歷史、滿族和 中國北方其他部族的文化傳統提供了重要的歷史見證。**(逢周一闭馆,如遇闭馆 或限流,更换其他景点)

【王府井大街-和平菓局】北京王府井百货大楼地下二层的沉浸式体验空间,融 合了老北京的市井风貌与现代消费场景,成为近年来备受欢迎的文化打卡地。

住宿 北京通明湖智选假日酒店或同级4*

北京 (3小时) 承德

早餐,午餐,晚餐

早餐后, 驱车承德

游览: 避暑山庄"热河行宫",外观小布达拉行宫"普陀宗承之庙",承德博物馆(周一闭馆),外观磬锤峰,康熙大街夜市

蓝海大酒店或同级4*



承德 - 古北水镇

【古北水镇】 (司马小烧酒坊、永顺染坊、杨无敌祠、八旗会馆) 一座江南风 情的小镇, 毗邻司马台长城。水镇夜景极美, 而司马台长城又是中国目前唯一 一座可以夜登的长城。 漫步水镇夜景,长城水舞灯光秀,观赏无人机孔明灯

住宿 古北水镇大酒店或同级

古北水镇 (2小时) 北京

早餐,午餐,晚餐

今早,攀登雄伟壮阔的【司马台长城】,感受悠久的历史与军事文化,万里长 城中最具原貌和险峻特色的一段。它始建于北齐,现存结构为明代所建,全长 约5.4公里, 东起望京楼, 西至后川口。

随后返回北京,游览【鸟巢冰雪嘉年华】享受冬天雪地CS,雪圈广场,冰雪乐 园, 雪地转转, 雪地坦克等

住宿 通明湖智选假日酒店或同级4*

早餐,午餐

【天坛公园】(祈年殿,回音壁,圆丘坛)古代祭坛建筑群,拥有深厚悠久的 历史人文及独特的艺术价值。

游览: 打卡品尝老北京"土咖啡"-老北京豆汁,外观正阳门城楼,前门步行街, 大栅栏步行街,外观铛铛4车,北京坊,小红书打卡胜地"oen page网红书店",鲜 鱼口美食街

住宿 通明湖智选假日酒店或同级4*

北京 - 自由活动

早餐

酒店早餐后,充裕的时间,让你探索中国古都北京。

住宿 通明湖智选假日酒店或同级4*



北京(飞返) 吉隆坡/新加坡

早餐,午餐,晚餐

早餐后,前往游览【颐和园(皇家园林博物馆),车览清华大学+北京大学,奥 运博物馆+外观鸟巢+水立方】后接送前往机场飞返美丽家园。

抵达吉隆坡/新加坡

机上用餐



Kuala Lumpur / Singapore (Flight) Beijing

Meal on Board

Welcome to a unique experience for Beijing Trip. Transfer to Airport for your pleasant flight to Beijing. Upon arrive transfer to hotel for check in.

Hotel 通明湖智选假日酒店或同级4*

Beijing

Breakfast, Lunch, Dinner

After breakfast at the hotel, begin your tour of the ancient capital, Beijing.

- Tiananmen Square, exterior view of the National Centre for the Performing Arts
- The Forbidden City (Imperial Palace): A magnificent architectural masterpiece that encapsulates 600 years of history. This grand building serves as an important historical witness to the Qing Dynasty, the Manchu people, and the cultural traditions of other northern Chinese tribes. (Closed on Mondays; if closed or under restricted entry, an alternative attraction will be arranged.)
- Wangfujing Street Peace Candy Shop: Located on the second basement floor of Wangfujing Department Store, this immersive space combines the old Beijing street scenes with modern consumer experiences, making it a popular cultural landmark in recent years.

Hotel 通明湖智选假日酒店或同级4*



Beijing - Chengde

Breakfast, Lunch, Dinner

- Summer Resort (Rehe Palace): Visit the imperial summer retreat, known for its stunning landscapes and grand architecture.
- Exterior view of the Little Potala Palace (Putuo Zongcheng Temple): A replica of Tibet's Potala Palace, showcasing impressive Tibetan-style architecture.
- Chengde Museum: Explore the local history and cultural exhibits (closed on Mondays).
- Exterior view of Qingchui Peak: Admire the scenic beauty of this striking peak.
- Kangxi Street Night Market: Experience the vibrant local night market with a variety of foods and goods.

蓝海大酒店或同级4*



Chengde - Gubei Water Town

Breakfast, Lunch

Gubei Water Town (Simatai Xiaoshao Liquor Workshop, Yongshun Dyeing Workshop, Yang Wudi Temple, Eight Banners Guildhall) is a charming town with a southern Chinese style, located near the Simatai section of the Great Wall. The town is renowned for its beautiful night views, and the Simatai Great Wall is the only section of the Great Wall in China that can be visited at night.

Stroll through the town to enjoy the stunning night views, the Great Wall Water Dance Light Show, and watch the drone-launched Kongming Lanterns.

Hotel 古北水镇大酒店或同级



Gubei Water Town - Beijing

Breakfast, Lunch, Dinner

This morning, climb the majestic Simatai Great Wall to experience the long history and military culture. It is one of the most well-preserved and rugged sections of the Great Wall. Originally built during the Northern Qi Dynasty, the existing structure was constructed during the Ming Dynasty. The total length is approximately 5.4 kilometers, extending from Wangjing Tower in the east to Houchuankou in the west.

Afterward, return to Beijing and visit the Bird's Nest Snow and Ice Carnival, where you can enjoy winter snowfield activities such as snowfield CS, snow tubing, the Ice and Snow Amusement Park, snowball fights, and snow tanks.

Hotel 通明湖智选假日酒店或同级4*

Beijing

Breakfast, Lunch

Temple of Heaven Park (Hall of Prayer for Good Harvests, Echo Wall, Circular Mound Altar) is an ancient altar complex with a profound and long history, rich in cultural and artistic value.

Stop to taste old Beijing "earth coffee" – traditional Beijing Douzhi (fermented mung bean drink). Exterior view of Zhengyangmen Gate Tower. Visit Qianmen Pedestrian Street and Dashilar Pedestrian Street. Exterior view of Dandang 4 Car and Beijing Fang. Check out the popular social media spot "Oen Page" – a trendy bookstore on Xiaohongshu. Explore the delicious offerings at Xianyu Kou Food Street.

Hotel 通明湖智选假日酒店或同级4*

Beijing

Breakfast

After breakfast at the hotel, you will have ample time to explore the ancient capital of China, Beijing.

Hotel 通明湖智选假日酒店或同级4*

Beijing (Flight) Singapore/Kuala Lumpur

Breakfast, Lunch, Dinner

After breakfast, proceed to visit the Summer Palace (Royal Garden Museum), followed by a drive-by tour of Tsinghua University and Peking University. Next, visit the Olympic Museum, and take an exterior view of the Bird's Nest and Water Cube. Afterward, you will be transferred to the airport for your flight back to your beautiful home.

Arrive Singapore/Kuala Lumpur

Meals on Board





Travel Information

Currency

Chinese Yuan RMB 100 = MYR 65

Time Zone

GMT +8 (Same as Malaysia Time)

Phone Code

+86

Weather

Spring (Mar - May) : $7 - 21 ^{\circ}$ C Summer (June- Aug) : $20 - 31 ^{\circ}$ C Autumn (Sept - Nov) : $0 - 26 ^{\circ}$ C Winter (Dec - Feb) : $(-)8 - 5 ^{\circ}$ C

Entry Requirement

** VISA Free for Malaysian travel up to 30 days

特别赠送: 每人每天一瓶矿泉水

全程不购物! NO Shopping (风味餐:北京烤鸭风味,饺子自助餐风味,景泰蓝小火锅风味,司马缸风味,承德风味)

PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:

- 1. Tours will be conducted with Mandarin-speaking tour guide services.
- 2. For triple room arrangements, the third person will be accommodated on a rollaway bed.
- 3. Group departures are confirmed with a minimum of 10 persons; a tour leader will be arranged for groups of 15 persons or more.

TRAVEL DOCUMENT

It is passenger's responsibility to ensure that have a valid international passport at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & health certificates if required.

Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight detalys or lost of baggages.

TERMS & CONDITIONS:

- 1. Itineraries, meals, hotels, and transportation are subject to change without prior notice.
- 2. Every person participating in Top-One Travel's tours does so at their own risk. Top-One Travel shall not be held liable for any additional expenses incurred due to delays or changes in transport services, sickness, weather, strikes, war, or other causes.
- 3. Top-One Travel reserves the right to modify or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, particularly during peak periods or in the event of force majeure.
- 4. For other terms and conditions, please refer to our Tour Consultant or visit http://www.top-one.com.my/more/tnc.
- 5. The basic confirmed departure group size is a minimum of 10 persons.
- 6. All pictures shown are for illustration purposes only.

第一旅游机构(马)有限公司

Rea no. 198601004822 KPL1000

TOP-ONE TRAVEL SERVICES CORPORATION (M) SDN BHD

Address: No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One),

Taman Sentosa, 80150, Johor Bahru, Johor Darul Ta`zim, Malaysia









配套基本条款

- 1. 所有行程景点以中文讲解为准。
- 2. 如三人房型,房内第三名住客床褥将以折叠式为准。
- 3. 成团人数为10人。15人以上安排领队。

旅游文件

护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上(从返程日期计算起),并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证申请相关资料。

旅游保险-出发前,建议您购买全面的旅游保险。

条规:

1.所有行程,膳食,酒店住宿和交通可能会有所更动,依据任何的情况而定, 恕不另行通知。

2.若出现无法预测的特殊情况,特别是旅游旺季期间,第一旅游将保留更改行程或取消行程的权利。

3.每位参与第一旅游的成员,必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通延误/取消,天气,疾病,示威,战争,天灾等),而引发而外指出问题,第一旅游一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。

4.详细条规,请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/more/tnc。

5.基本成团人数为10人。

6.以上图片仅供参考用途,请以实物为准。

Contact :

联系:

update: 28 April 2025 1:47 pm